

ທາງລົດໄຟລາວ-ຈີນ ໄດ້ເພີ່ມຂະບວນລົດໄຟໂດຍສານສາກົນ ໄປ-ກັບຄູ່ໜຶ່ງ ນັບແຕ່ວັນທີ 13 ເມສາ ເປັນຕົ້ນມາ

ເມື່ອງໃນໂອກາດເປີດນໍາ ໃຊ້ຂະບວນລົດໄຟໂດຍສານ ສາກົນຕາມທາງລົດໄຟລາວ-ຈີນ ຄົບຮອບ 1 ປີ ເມື່ອວັນ ທີ 13 ເມສາຜ່ານມາ, ພາກ ສ່ວນທາງລົດໄຟທັງສອງປະ ເທດລາວ ແລະ ຈີນ ໄດ້ເພີ່ມ ຂະບວນລົດໄຟໂດຍສານສາ ກົນໄປ-ກັບຄູ່ໜຶ່ງລະຫວ່າງກິ່ງ ແຂວງສິບສອງພັນນາ ແຂວງ ຢູນນານ ສປປ ຈີນ ກັບ ນະ ຄອນ-ຫຼວງພະບາງ ແຂວງ ຫຼວງພະບາງ ສປປ ລາວ ເຊິ່ງເປັນສະຖານທີ່ທ່ອງທ່ຽວ ທີ່ມີຊື່ສຽງຂອງລາວ, ຜູ້ໂດຍ ສານສາມາດຂີ່ລົດໄຟໄປ-ກັບ ລະຫວ່າງສອງຕົວເມືອງດັ່ງກ່າວ ພາຍໃນມື້ດຽວ.



ສະແດງ QR Code ເບິ່ງວິດີໂອ

ທາງລົດໄຟລາວ-ຈີນ ຂອງພວກເຮົາ

ນັບແຕ່ເປີດນໍາໃຊ້ຂະບວນລົດໄຟໂດຍສານສາກົນຕາມທາງລົດໄຟລາວ-ຈີນ 1 ປີເປັນຕົ້ນມາ, ໄດ້ຊຸກຍູ້ການແລກປ່ຽນ ແລະ ການພັດທະນາໃນຫຼາຍ ດ້ານ ລະຫວ່າງ ສອງປະເທດລາວ-ຈີນ ເຊັ່ນ: ການທ່ອງທ່ຽວ, ການຄ້າ, ການສຶກສາ ເປັນຕົ້ນ, ເຊິ່ງໄດ້ເພີ່ມຄວາມມີຊີວິດຊີວາໃຫ້ແກ່ການພັດທະນາຂອງ ພາກພື້ນ. ຜູ້ໂດຍສານສາມາດຂີ່ລົດໄຟເດີນທາງຈາກສິບສອງພັນນາໄປຮອດຫຼວງພະບາງພາຍໃນມື້ດຽວ, ໄດ້ເພີ່ມຄວາມມີຊີວິດຊີວາໃຫ້ແກ່ເສັ້ນທາງ ແຫ່ງນີ້ໂດຍສະເພາະສາຍນີ້; ທາງລົດໄຟສາຍນີ້ ຈະສ້າງຄວາມຫວັງ ແລະ ຮັບພາລະໜ້າທີ່ຫຼາຍກວ່າເກົ່າ, ສ່ວນເລື່ອງລາວທີ່ເກີດຂຶ້ນຢູ່ຕາມ "ເສັ້ນທາງຂົນ ສົ່ງແຫ່ງຄໍາ" ສາຍນີ້ ຍັງຈະສືບຕໍ່ສະແດງອອກຢ່າງຕໍ່ເນື່ອງ.

1 ນາງ ໄຕຣຸຍ (Dai Rui) ຫົວໜ້າຈຸພະນັກງານປະຈໍາ ຂະບວນລົດໄຟ: "ການຂົນສົ່ງຜູ້ໂດຍສານຂ້າມຊາດໃນຍາມ ບຸນກຸດຈີນ" ຂອງຂ້າພະເຈົ້າ

ຂ້າພະເຈົ້າເປັນໜຶ່ງໃນພະ ນັກງານຂອງກຸ່ມບໍລິສັດທາງລົດ ໄຟແຫ່ງຊາດຈີນສາຂາຄຸນໝິງ ທີ່ປະຈໍາການຢູ່ຕາມທາງລົດໄຟ ລາວ-ຈີນ, ປັດຈຸບັນນີ້ ເປັນຫົວ ໜ້າຄວບຄູ່ຊີ້ນໍາການບໍລິຫານ ຂອງຂະບວນລົດໄຟໂດຍສານ ສາກົນຖ້ວງ D88/87. ໃນຍາມ ບຸນກຸດຈີນນີ້, ຍັງມີພະນັກ ງານລົດໄຟຈີນເກືອບ 600 ຄົນໄດ້ປະຈໍາການຢູ່ຕາມທາງ ລົດໄຟລາວ-ຈີນ ຄືກັນກັບຂ້າ ພະເຈົ້າ.

ປີນີ້ເປັນປີທີ 16 ທີ່ຂ້າພະ ເຈົ້າໄດ້ປະຈໍາການໃນການຂົນ ສົ່ງຜູ້ໂດຍສານໃນຍາມບຸນກຸດ ຈີນ, ແຕ່ວ່າປີນີ້ມີຄວາມໝາຍ ພິເສດຫຼາຍສໍາລັບຂ້າພະເຈົ້າ! ເພາະວ່າຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ບັນລຸ ຄວາມຝັນຂອງຕົນ ທີ່ປະຈໍາ ການຢູ່ຕາມຂະບວນລົດໄຟ "ການຂົນສົ່ງຜູ້ໂດຍສານຂ້າມ ຊາດໃນຍາມບຸນກຸດຈີນ".

ໃນເດືອນສິງຫາ 2021, ຂ້າພະເຈົ້າພ້ອມດ້ວຍເພື່ອນຮ່ວມ ງານ 300 ກວ່າຄົນ ໄດ້ຕັດສິນ ໃຈວ່າ ຈະເດີນທາງໄປປະເທດ ລາວ. ໃນຕອນເລີ່ມຕົ້ນ, ຂ້າ ພະເຈົ້າທີ່ຮັບຜິດຊອບການຝຶກ ອົບຮົມພະນັກງານຂົນສົ່ງຜູ້ ໂດຍສານ ຕອນພາຍໃນປະ ເທດລາວນັ້ນ ບໍ່ພຽງແຕ່ຮ່ວມຊີ ວິດນໍານັກສໍາມະນາກອນລາວ ຫຼາຍຮ້ອຍຄົນເທົ່ານັ້ນ, ຍັງຕ້ອງ ການພົວພັນກັບຜູ້ໂດຍສານຈໍາ ນວນຫຼວງຫຼາຍ.

ໃນວັນທີ 3 ທັນວາ 2021, ທາງລົດໄຟລາວ-ຈີນ ໄດ້ເປີດ ນໍາໃຊ້ຢ່າງເປັນທາງການ. ໃນ

ມື້ນັ້ນ, ຂ້າພະເຈົ້າຮູ້ສຶກເປັນກຽດ ທີ່ສຸດໃນຊີວິດຂອງຕົນພາຍ ໃຕ້ການເປັນສັກຂີພິຍານຂອງ ຜູ້ນໍາສອງປະເທດລາວ-ຈີນ ໃນ ຖານະເປັນຫົວໜ້າຈຸພະນັກງານ ຂະບວນລົດໄຟ. ໃນວັນທີ 13 ເມສາ 2023, ຂະບວນລົດໄຟ ໂດຍສານສາກົນໄດ້ເປີດນໍາໃຊ້ ຢ່າງເປັນທາງການ, ຂ້າພະເຈົ້າ ໄດ້ເດີນທາງໄປ-ກັບລະຫວ່າງ ສອງປະເທດລາວ-ຈີນ ໂດຍ ເປັນຫົວໜ້າຈຸພະນັກງານ "ຂະ ບວນລ້ານຊ້າງ" ທີ່ເປັນຂະບວນ ລົດໄຟໂດຍສານຖ້ວງທໍາອິດ ຕາມທາງລົດໄຟລາວ-ຈີນ. ເພື່ອ ບໍລິການຜູ້ໂດຍສານສາກົນໄດ້ ດີກວ່າເກົ່າ, ຂ້າພະເຈົ້າພ້ອມ ກັບເພື່ອນຮ່ວມງານໄດ້ປັບປຸງ ວຽກງານຕ່າງໆໃຫ້ດີຂຶ້ນ ເພື່ອ ສອດຄ່ອງກັບຮີດຄອງປະເພນີ ຂອງລາວ ແລະ ຄວາມຕ້ອງ ການຂອງຜູ້ໂດຍສານທີ່ມາຈາກ ຕ່າງປະເທດ, ເຊັ່ນ: ປັບປຸງ ທາງເຂົ້າ-ອອກ ສະຖານີຂອງ ຜູ້ໂດຍສານໃຫ້ດີຂຶ້ນ, ປັບປຸງ ປ່າຍນໍາທ່າງຕ່າງໆໃນສະຖາ ນີໃຫ້ສົມບູນຂຶ້ນຕື່ມ, ຕິດຕັ້ງປ່າຍ ນໍາທ່າງທີ່ມີພາສາຈີນ, ພາສາ ລາວ ແລະ ພາສາອັງກິດຢູ່ຫ້ອງ ຂາຍປີ້, ທາງເຂົ້າບ່ອນກວດປີ້ ແລະ ຫ້ອງລໍຖ້າລົດ, ແຈ້ງການ ຂໍ້ກໍານົດສໍາລັບຜູ້ໂດຍສານສາ ກົນກ່ຽວກັບການຂີ່ລົດ ແລະ ການເດີນທາງດ້ວຍຄວາມປອດ ໄພ ແລະ ຊ່ວຍຜູ້ໂດຍສານສາ ກົນໃນດ້ານການເຂົ້າ-ອອກເມືອງ ເປັນຕົ້ນ.

ໂດຍສານໃນຍາມບຸນກຸດຈີນກໍ ຕາມ, ແຕ່ຜູ້ໂດຍສານກໍໄດ້ເພີ່ມ ຂຶ້ນຢ່າງຫຼວງຫຼາຍ ພາຍຫຼັງຈີນ ເລີ່ມຕົ້ນຂົນສົ່ງຜູ້ໂດຍສານໃນ ຍາມບຸນກຸດຈີນ, ໂດຍສະເພາະ ແມ່ນໄດ້ເກີດມີປະກົດການຊື້ປີ້ ຍາກໃນຍາມບຸນກຸດຈີນ. ຍ້ອນ ແນວນີ້, ນັບແຕ່ມີທໍາອິດຂອງ ການຂົນສົ່ງຜູ້ໂດຍສານໃນຍາມ ບຸນກຸດຈີນ ກໍຄືວັນທີ 26 ມັງ ກອນ 2024 ເປັນຕົ້ນມາ, ບ່ອນ ນັ່ງຂອງຂະບວນລົດໄຟໂດຍ ສານສາກົນຕາມທາງລົດໄຟ ລາວ-ຈີນ ໄດ້ເພີ່ມຈາກ 300 ບ່ອນມາເປັນ 350 ບ່ອນ. ພ້ອມ ດຽວກັນນັ້ນ, ຍັງໄດ້ເພີ່ມທະວີ ການປະສານສົມທົບກັບອົງການ ຈັດຕັ້ງທາງລົດໄຟທັງພາຍໃນ ແລະ ຕ່າງປະເທດ, ມີການວາງ ແຜນລ່ວງໜ້າ ແລະ ໄດ້ປະຕິ ບັດມາດຕະການຫຼາຍຢ່າງ, ປັບ ປຸງມາດຕະການດ້ານການບໍລິ ການໃຫ້ສົມບູນຢ່າງທັນການ, ວິໄຈກົດເກນການປ່ຽນແປງຂອງ ກະແສຜູ້ໂດຍສານຢ່າງຖືກຕ້ອງ ແມ່ນຍໍາ ແລະ ເພີ່ມຄວາມສາ ມາດ ໃນການຂົນສົ່ງໃຫ້ຫຼາຍ ກວ່າເກົ່າ. ສໍາລັບຜູ້ໂດຍສານພິ ເສດ, ເຊັ່ນ: ຜູ້ເຖົ້າ, ເດັກນ້ອຍ, ຜູ້ ຖືພາເປັນຕົ້ນ, ໄດ້ສະເໜີໃຫ້ມີ ການບໍລິການພິເສດ, ເພື່ອຮັບ ປະກັນການຂົນສົ່ງຜູ້ໂດຍສານ ໃນຍາມບຸນກຸດຈີນ 2024 ດໍາ ເນີນໄປຢ່າງເປັນລະບຽບຮຽບ ຮອບ, ພິມຄົງ ແລະ ປອດໄພ.

ຂ້າວ: Yang Yongquan



2 ນາງ ຈາງສຽວຢຸນ (Zhang Xiaoyan) ຜູ້ຕາງໜ້າ ສູນທ່ອງທ່ຽວວັດ ທະນະທໍາລາວ ກາວ ເຊີນຊວນ ແລະ ຍິນດີຕ້ອນຮັບທ່ານມາທ່ຽວຊົມປະເທດລາວ ທີ່ສວຍສົດງົດງາມ

ລາຍການ "ອູຮາ" (WU HA) ເປັນລາຍການທ່ອງທ່ຽວ ຂະໜາດໃຫຍ່ ທີ່ໄດ້ຮັບຄວາມ ນິຍົມຊົມຊອບຫຼາຍຢູ່ຈີນ, ໃນ ລາຍການພາກທີ 4, ເຂົາເຈົ້າ ໄດ້ເດີນທາງມາເຖິງປະເທດລາວ ທີ່ຈຸດໝາຍປາຍທາງແຫ່ງໜຶ່ງ ທີ່ມີທິວທັດທໍາມະຊາດທີ່ສວຍ ສົດງົດງາມ ແລະ ມີວັດທະ ນະທໍາທີ່ຫຼາກຫຼາຍສີສັນ. ທີມ ງານຖ່າຍທໍາໄດ້ຮູ້ສຶກມີຄວາມ ສົດຊື່ນ ແລະ ໄດ້ພົບເລື່ອງ ແປກໆມວນໆຫຼາຍເລື່ອງ ໃນ ເວລາຖ່າຍທໍາລາຍການຢູ່ລາວ, ຍັງໄດ້ເປັນສັກຂີພິຍານໃຫ້ເຫັນ ຄວາມສຸກ ແລະ ໂອກາດທີ່ ນໍາມາຈາກການຮ່ວມສ້າງ "ໜຶ່ງ ແລວ ໜຶ່ງເສັ້ນທາງ".

ທາງ ແລະ ການປະສານງານ ສະຖານທີ່ ເປັນຕົ້ນ, ພ້ອມດຽວ ກັນນັ້ນ, ໃນໄລຍະທີ່ທີມງານ ໄປທັດສະນະສຶກສາ ສະຖານ ທີ່ຖ່າຍທໍາ ໃນໄລຍະຕົ້ນ, ພວກ ເຮົາໄດ້ສະເໜີລາຍການຕ່າງໆ ທີ່ມີເອກະລັກພິເສດຂອງປະ ເທດລາວໃນດ້ານອາຫານການ ກິນ, ທີ່ພັກເຊົາ, ການເດີນ ທາງ, ການທ່ອງທ່ຽວ, ການຊື້ ສິນຄ້າ ແລະ ການບັນເທີງໃຫ້ ແກ່ທີມງານ ເຊິ່ງໄດ້ເພີ່ມເນື້ອ ໃນຫຼາຍຢ່າງໃຫ້ແກ່ການຖ່າຍ ທໍາລາຍການ, ບໍ່ພຽງແຕ່ເຮັດ ໃຫ້ບັນດາແຂກທີ່ເຂົ້າຮ່ວມລາຍ ການສາມາດສໍາເລັດກັບຮີດຄອງ ປະເພນີຕ່າງໆຂອງປະເທດລາວ ເທົ່ານັ້ນ, ຍັງເຮັດໃຫ້ຜູ້ຊົມປຽບ ເໝືອນໄດ້ມາທ່ຽວປະເທດລາວ ດ້ວຍຕົນເອງ ຜ່ານການຊົມລາຍ ການ ດັ່ງກ່າວນີ້.

ແຂກທີ່ເຂົ້າຮ່ວມລາຍການ ໄດ້ເຕົ້າໂຮມຢູ່ສະຖານີລົດໄຟບໍ່ ຫານຂອງແຂວງຢູນນານ ຈີນ, ພາຍຫຼັງມາໄດ້ແຈ້ງອອກເມືອງ, ຂີ່ຂະບວນລົດໄຟໂດຍສານສາ ກົນຕາມທາງລົດໄຟລາວ-ຈີນ ເດີນທາງອອກຈາກປະເທດຈີນ ຢ່າງສະດວກສະບາຍ, ແລ້ວ ເດີນທາງໄປຮອດນະຄອນ- ຫຼວງພະບາງທີ່ເປັນເມືອງມໍລະ ດົກໂລກ. ແຂກທີ່ເຂົ້າຮ່ວມລາຍ

ການໄດ້ຂີ່ລົດຕ່າງໆໄປທ່ຽວຫຼິ້ນ, ໄດ້ໄປຢ່າງເລາະຕະຫຼາດກາງ ຄົນຫຼວງພະບາງ, ຍັງໄດ້ໄປຂີ່ ໄປທັດສະນະສຶກສາ ສະຖານ ທີ່ຖ່າຍທໍາ ໃນໄລຍະຕົ້ນ, ພວກ ເຮົາໄດ້ສະເໜີລາຍການອື່ນໆ ທີ່ມີເອກະລັກພິເສດຂອງປະ ເທດລາວ.

ໃນເວລາເດີນທາງ, ຍັງ ໄດ້ພົບຫຼາຍເລື່ອງທີ່ລົມຍາກ, ເຊັ່ນ: ບັນດາແຂກໄດ້ເຫັນ "ວິ ຊາສາມ" ທີ່ເປັນລາຍການເຕັມ ຕະຫຼົກ ທີ່ໄດ້ຮັບຄວາມນິຍົມ ຊົມຊອບທີ່ສຸດຢູ່ຕາມທາງອິນ ຕີເນັດຢູ່ຕາມເຮືອສໍາລານແມ່ ນໍ້າຂອງ, ນອກຈາກນີ້, ພວກ ເຮົາຍັງໄດ້ສອນບັນດານັກຮຽນ ຂອງໂຮງຮຽນພາສາຈີນທ້ອງ ຖິ່ນຮ່ອງເພງ "ອະນາຄົດດີງາມ ກວ່າເກົ່າ" ແລະ ເພງອື່ນໆ ເຊິ່ງເຮັດໃຫ້ຄົນທັງຫຼາຍຮູ້ສຶກ ຊາບຊື່ງໃຈຫຼາຍ. ໃນການແຂ່ງ ໂດດນໍ້າທີ່ໜອງບູລຸລາກູນທີ່ວັງ ວຽງ, ແຂກທີ່ຮ່ວມລາຍການ ໄດ້ຊອກຫາ ຫຼື ຈັບຄູ່ "ຄູ່ຮ່ວມ ກະໂດດນໍ້າ" ຢູ່ກັບບ່ອນນັ້ນ ກໍ ມີຫຼາຍຄົນຍາດກັນເຂົ້າຮ່ວມ ເຊິ່ງມີບັນຍາກາດຄືກັນມ່ວນ ຊື່ນທີ່ສຸດ.

ປີ 2024 ບໍ່ພຽງແຕ່ເປັນ ປີທ່ອງທ່ຽວລາວ ເທົ່ານັ້ນ, ຍັງ ເປັນປີແລກປ່ຽນວັດທະນະທໍາ

ຈີນ-ອາຊຽນ; ເຊື່ອໝັ້ນວ່າ: ພາຍ ຫຼັງ ລາຍການບັນເທີງ "ອູຮາ" ໄດ້ອອກອາກາດໄປແລ້ວ, ເສັ້ນ ທາງການທ່ອງທ່ຽວ ແລະ ລາຍ ການທ່ອງທ່ຽວທີ່ມີເອກະລັກພິ ເສດ ທີ່ບັນດາແຂກເຄີຍເຂົ້າ ຮ່ວມນັ້ນ ຈະກາຍເປັນຫົວຂໍ້ຈຸດ ສູນ ຫຼື ຫົວຂໍ້ທີ່ສາມາດດຶງດູດ ຜູ້ຊົມໃນປະເທດຈີນ, ເຊິ່ງຈະ ເຮັດໃຫ້ນັກທ່ອງທ່ຽວຈີນໄປ ທ່ຽວລາວເພີ່ມຂຶ້ນຢ່າງຫຼວງຫຼາຍ.

ຮຽບຮຽງໂດຍ: Huang Yixian, Yang Chunmei

ສະໜອງຮູບພາບໂດຍ: ກຸ່ມບໍລິສັດທາງລົດໄຟແຫ່ງຊາດ ຈີນສາຂາຄຸນໝິງ, ຂາວສານ ຊິນຮວາ, ໜັງສືພິມລາຍວັນ ຢູນນານ

(ສະໜອງຂໍ້ມູນໂດຍ: ສູນ ການສື່ສານສາກົນພາກພື້ນອາຊີ ໃຕ້-ອາຊີຕາເວັນອອກສຽງໃຕ້ ແຂວງຢູນນານ)



ynzhanba@163.com laos.yunnangateway.com